
 Precs i Preguntes Jul’24 

 Precs 
 ●  Molta gent té una xarxa privada o fan servir les xarxes socials, on cada dia pregunta 

 “com està l’aigua avui?”  Demanem que la informació de l’estat de les platges que 
 tenim a la web poguessin enviar-la per les xarxes i facilitat aquesta informació a 
 molta més gent que no entrarà al web municipal. 

 ●  Referent a temes d’informació pels vilatans, comentar que seria una bona solució 
 l’enviament d’informació directa als mòbils de tots aquells que s'han apuntat 
 prèviament. És una forma ràpida i segura que la informació que la gent vol rebre, 
 (s’ha de poder escollir) la rep. 

 ●  Cada cop més i sobretot ara a l’estiu, la riera d’Arenys està plena de pissares on els 
 establiments anuncien els seus menús, ofertes o el negoci. Considerem que caldria 
 ordenar-ho tant per la utilització d’espai públic i el que significa per la mobilitat de la 
 gent com per la imatge de poble. 

 ●  Creiem que caldria reordenar la parada dels taxis que tenim on hi ha la parada del 
 bus davant de la Troca perquè si hi ha un taxi estacionat (o qualsevol altre cotxe que 
 utilitza aquest espai d’aparcament) l'autobús ja no pot entrar a la parada i la gent a 
 de pujar en mig de la carretera. 

 Preguntes 

 ●  Perquè enguany s’ha decidit canviar el format del pregó que históricament han estat 
 protagonitzat per entitats, persones o empreses arenyenques i aquest any s’ha fet 
 més en forma espectacle , fins i tot tenint un cos per l’ajuntament? 

 ●  Aquest ple ha autoritzat per poder iniciar el desallotjament del pis on estava el Cau 
 Flors i Calcats però tenen alguna previsió d’espai alternatiu on puguin dur a terme 
 les seves activitats per si el setembre no està l’espai disponible? 

 ●  L’ajuntament ha rebut fons de prestació unes ajudes directes per actuacions d’ambit 
 LGTBI de 2929,24€ i per prevencio de les violencies masclistes 4226,76€.. 
 Tenen decidit com invertir aquests diners? -en el romanent nosaltres hem presentat 
 actuacions en aquests ambits com la compra de Carpes liles , activitat i campanyes 
 de sensibilització, la recuperació d’un mural o un pas de vianants, entre altres. 

 ●  Escola de música, pregunta ple rera ple sobre el conveni. Sempre esperem que 
 entrin les bases a ple per aprovar-less però  no les viem mai. Que ens poden dir? 

 ●  Arenys compra l’aigua a Sorea. I el preu de l’aigua que ens cobra Sorea és la suma 
 de diferents costos, un d’ells el de l’electricitat que necessiten per dur a terme el 
 servei d’abastament d’aigua. Sabem o podem saber el preu i a qui  compra Sorea 
 l’electricitat que necessita? 


